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OKRM/108/2023/Z/51 

Volební období 9 (2022 – 2026) 

 

Z Á P I S  

ze 6. jednání sociální komise rady města konaného dne 08.06.2023 

 
Přítomni: Mgr. Miroslav Bína, MBA, Mgr. Markéta Elich, Ph.D., Jaromír Frank, Pavla Heyduková, 

Bc. Jan Hošek, Vladimíra Hrušková, Mgr. Jana Kilbergerová, doc. Ing. Lucie Kozlová, 

Ph.D., Bc. Kamil Podzimek, Alice Stierandová, Mgr. Radka Šulistová, Ph.D 

Hosté: Bytová komise RM, Bc. Marie Voštová, vedoucí OSV 

Mgr. František Nestával, František Kynčl, Bc. Ingrid Dulawová, Charita České 

Budějovice 

  

Jednání proběhlo v kombinované formě – 2 členové byli připojeni on-line a 9 jich bylo přítomno 

fyzicky.   

První část jednání (společné s bytovou komisí) zahájili a řídili předseda sociální komise Kamil 

Podzimek a předseda bytové komise Jan Martínek. Na úvod přednesli důvod společného setkání – 

problematika rodin s dětmi na ubytovnách. Společné jednání probíhalo od 16 do 17 hodin, 

následovalo samostatné jednání sociální komise. Na jeho úvod předseda přednesl program tohoto 

jednání, který byl přítomnými členy schválen.  

 

Průběh jednání: 

 

1. Společné setkání bytové a sociální komise 

Přijato usnesení č. 7/2023 (10 - 10,0,0) 

• V úvodu Kamil Podzimek informoval o tzv. registračním týdnu, ze kterého vyplynuly počty 

rodin s dětmi na českobudějovických ubytovnách a o posledním jednání sociální komise, 

kterého se účastnili zástupci poskytovatelů sociálních služeb pro rodiny s dětmi a vedoucí 

sociálně právní ochrany dětí odboru sociálních věcí MM ČB, na kterém se nad tímto 

problémem diskutovalo  

• Předseda bytové komise informoval o tom, že její členové navštívili vybrané 

českobudějovické ubytovny a hovořili s některými majiteli, kteří je informovali, jak např. 

z jejich pohledu probíhá sociální práce s jejich klienty; dále vyslovil otázku vzniku městské 

ubytovny 

• K. Podzimek informuje, že na posledním jednání sociální komise byly závěrem diskuze okruhy 

týkající se prevence, volného času dětí na ubytovnách 

• Následně probíhala mezi přítomnými členy diskuze o vzniku městské ubytovny, o nastavení 

pravidel pro ubytované, o nastavení sociální práce a možnostech její koordinace, o stavu 

současných ubytoven, o riziku příchodu dalších sociálně znevýhodněných rodin se vznikem 

nové ubytovny apod. 
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2. Poskytnutí neinvestiční dotace pro projekt Budějcká stravenka – úklid města s lidmi bez 

domova 

Přijato usnesení č. 7/2023 (11 - 9,1,1) 

• Tento bod byl projednáván na minulém jednání sociální komise, kdy bylo jeho projednávání 

přerušeno s žádostí o dodání dalších podkladů a přizvání zástupců Charity České Budějovice  

• Členům komise byly v předstihu zaslány tyto dokumenty – původní žádost a doplnění této 

žádosti 

• Po krátkém úvodu (shrnutí) následovala rovnou diskuze s přítomnými zástupci, dotazy padaly 

směrem k organizaci úklidu a spolupráci s městem (odborem správy veřejných statků), 

k vykazování zapojených osob bez domova a vydávání stravenek, k možnostem rozšíření 

úklidu i do okrajových částí (nyní probíhá úklid převážně v centru a blízkém okolí) apod. 

 

 

3. Plán činnosti a termíny na II. pololetí 2023 

 

Termín:    Program:  

7. 9.  Osoby bez domova a bez přístřeší  

5. 10.  Senioři – představení činnosti senior. organizací  

2. 11.     Pravidla dotačního programu pro rok 2024 

7. 12.    Pravidla dotačního programu – dokončení + další témata  

 

Jednání budou zahájena vždy v 16:30 h. v zasedací místnosti č. 203  

 

V rámci diskuze k tomuto bodu navrhuje Pavla Heyduková zařazení bodu ohrožených dětí na 

ubytovnách do programu podzimní komise, kde bychom reflektovali posun v této oblasti od jarních 

komisí a řešení další možnosti pomoci ohroženým dětem v našem městě. Dále také navrhuje 

společné jednání se školskou komisí ohledně tématu prevence ohrožených dětí na školách a 

koncepce primární prevence ZŠ v ČB 

 

4. Diskuze a různé 

 

• Kamil Podzimek otevřel téma „pozvánek“ a zasílání materiálů členům komise; termíny I. 

pololetí byly avizovány na lednovém setkání a zaneseny do zápisu; upozornění na jednání 

komise chodí i v další e-mailové komunikaci se členy komise (se zápisem z posledního 

jednání) 

• V případě, že některý člen si není jistý termínem, může vždy kontaktovat sekretářku komise 

• Během diskuze se členové komise většinou shodují, že není třeba ještě posílat navíc další 

upozornění na jednání komise  

• Markéta Elich dává do budoucí diskuze zvážit možnost vytvořit pro mateřská a rodinná centra 

vlastní dotační opatření (alokovat pro ně samostatnou částku) jako je ošetřena oblast 

podpory pro seniory, vzhledem k prolínání aktivit center s těmi podporovanými dotačním 

programem řešeným ve školské komisi, jde o téma na společné jednání 

• Vedoucí OSV Bc. Voštová informuje o materiálech odboru předkládaných do ZM dne 19.6. 
(jedná se o dotace pro pečovatelskou službu, osobní asistenci a tísňovou péči) a dotazuje se 
přítomných, zdali mají k těmto materiálům nějaký dotaz – nikdo žádný nevznesl 
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6. jednání sociální komise rady města bylo ukončeno v 18:00 hod. 

 

Soubor usnesení: 

K bodu: Společné setkání bytové a sociální komise 

 

 
sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 7/2023: 

sociální komise rady města 

D o p o r u č u j e  
radě města, aby zřídila městkou ubytovnu s primárním zaměřením na rodiny s dětmi 
 
 

K bodu: Poskytnutí neinvestiční dotace pro projekt Budějcká stravenka – úklid města s lidmi bez 

domova 

 

 
sociální komise rady města přijala   u s n e s e n í   č. 8/2023: 

sociální komise rady města 

D o p o r u č u j e  
radě města podpořit projekt Budějcké stravenky max. částkou do 200 tis. Kč 
 

 

Další termín jednání byl stanoven na 7. září 2023 od 16:30 hodin v zasedací místnosti č. 203 

 

V Českých Budějovicích dne 09.06.2023 

Zapsala: Mgr. Šárka Kovárnová, sekretářka komise 

Ověřila: Mgr. Markéta Elich, Ph.D. 

Bc. Kamil Podzimek 

předseda komise 

 


